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['ENTREVISTA N O PUBLICADA A EN 
JOSE NIETO CHECA, REGIDOR D'HISENDA 

Presentem a continuació un extracte d'una entrevista al Sr. Nieto realitzada al mes de maigpel 
número 100. Sense entraren judicis de valors sobre l'actitud del Sr. Nieto el valor testimonial d'aquesta 
entrevista és el fet de mostrar l'opinió crítica del Sr. Nieto al govern municipal molt abans deis darrers 
esdeveniments durantl'últim pie municipal. 

A nivell privat el Sr. Nieto ja fa molts mesos havia expressat el seu descontent per la forma de 
governar del Sr. Pujol però no va ser fins l'esmentada entrevista quan va decidir ferpúblic les seves 
critiques i reflexions sobre el poblé de la Roca. Malauradament, el Sr. Nieto va decidir finalment no 
publicar-la deguta que va considerar que no era el moment oportú pera que el poblé l'entengués. Per 
altra banda, segons el que eli mateix ens va comentar, l'alcalde li va demanar que retirés i'entrevista. 

L'ENTREVISTA 

Com creus que ha canviat la Roca 
durant eis darrers 10 anys? 

Per a mi no ha canviat o ha 
canviat en moit poc, segueix essent un 
pöble. E! que si que sé, és que tindria 
que canviar el pöble de la Roca per a 
convertir-se en quelcom més on tota la 
gent participés en eis temes importants 
que l'afecten. Un pöble no canvia sols 
si s'asfalten eis carrers o no, la Roca 
té altres prioritats i necessita altres 
serveis i una altre actitud que avui no 
tenim. 

Ara bé si em preguntes si ha 
canviat l'Ajuntament, aquest és un altre 
tema. L'Ajuntament ha canviat durant 
eis darrers anys i em sap greu haver 
de dir que ha canviat des de que jo hi 
estic, però és així. El funcionament, la 
manera de fer i l 'economia de 
l'Ajuntament està canviant gràcies a la 
pressió que s'està exercint des de 
Independents laTorreta i en part també 
a l'actuació de l'oposició. [...] 

S'ha aconseguit augmentar eis 
ingressos sense apujar eis impostes, 
ara bé no sense dificultats. Per qué 
d'aquestes di f icul tats?. Moites 
vegades es degut a la propia gent de 
l'equip de govern que això no ho veu 
ciar: no entén que l'Ajuntament no ha 
d'estar endeutat per a poder fer coses. 
Es podría pensar que estem 
endeutats perqué fem moites coses, 
però no és cert. Estem endeutats i no 
hem fet res!, perqué tot el que hem fet 
ho ha pagat el contribuent.[...] 

El que si tinc molt ciar és que ha 
de pagar tot el món i insisteixo que no 
tothom de la Roca està mentalitzat 
que ha de pagar i aquest és un mal 
costum que té el nostre poblé que ve 
de fa anys ja que només pagava qui 
voila, f...1 
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Espero que ara que venen 
eleccions municipals no ens dis-
parem en les despeses per a de-
mostrar que al pöble és fan coses. Jo 
soc dels que creuen que les eleccions 
es guanyen gràcies a la tasca 
realitzada durant els quatre anys, no 
sols durant el darrer any. 

Quina problemàtica es planteja a la 
Roca d'avui ? Quins projectes 
importants es plantegen ? 

Per a mi la problemàtica és que 
el pöble de la Roca ha de fer un canvi 
i d'exigir als seus représentants 
municipals.[...]. La gent del pöble té 
l 'obl igació i el dret d'exigir-ho 
individualment, a través de les AAVV o 
bé assistint als plens municipals 
exigint responsabilitats.[...] Això és prou 
important perqué pot arribar a fer que 
els politics siguin bons o dolents. Els 

politics sols canvien si el pöble s'ho 
exigeix 1 aixö sols es pot aconseguir 
amb participació ciutadana. [...] 

I aixo és especia lment 
preocupantara,jaquealmeu entendre 
en aquests moments hi han molts 
temes que estan afectant a tot el 
municipi i la gent no hi mostra cap 
interés. [...] 

A I'hora de les el.leccions és 
molt important que la gent sigui 
conscient del seu vot i que tingui en 
compte la tasca que s'ha fet. El pöble 
de la Roca ha de madurar més 
políticament I l'Ajuntament ha de 
deixar de ser de quatre amies que es 
creuen els amos del pöble.. 

El pöble ha d'exigir respon-
sabilitats que per aixö les ha donat. 
Tots els que ens presentem a les 
el.leccions ho fem voluntàriament i a 
més "gratuïtament", cosa que a 
l'Ajuntament de la Roca no és així. La 
gran majoria estan fent un Hoc de 
trebali de la seva fundó política. Hi ha 
qui va a l'Ajuntament per a cobrar uns 
diners: al darrer pie municipal va quedar 
prou ciar que hi han dos regidors que 
cobren més diners que la resta.[...]. No 
em sembla bé que hi hagi qui sense 
dedicado i sense responsabilitats 
vulgui cobrar un diner que, per a mi, no 
es mereix.[...] 

Jo estic convençut que amb un 
bon gestor i uns bons politics podem 
fer de la Roca un pöble del quai tots 
n'estiguem orgullosos de viure-hi. 

M.E.V. 
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